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Möte 
StOF styrelsemöte 2022, 4 606 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2022-10-31, kl. 18.00-20:30 StOF kansli, Vretenvägen 4, Solna. 

Kallade 
  

  
Lennart Hävrén (via Teams), Jan Bojling (via Teams), Lars Gerhardsson, Karin Gillberg, Monica Hatlen, 

Martina Sundberg (via Teams), Lars Forsberg och Göran Hellgren 

  

Protokoll/anteckningar efter styrelsemöte 

(1 bilaga) 

Mötets öppnande 
- På grund av förkylning utsågs Lars Gerhardsson att leda mötet i stället för ordförande 

Lennart. Hela styrelsen närvarande, några via teams. 

Val av sekreterare 

- Lasse F utsags att med stöd av Lasse G skriva protokoll/anteckningar. 

Föregående protokoll/anteckningar 

- Föregående protokoll/anteckningar godkändes och lades till handlingarna. 

Rapporter 

4.1. Kansliet — Genomförd verksamhet 
a. HU23: Fortfarande inget beslut från Staden. Vi har tagit fram ett ”koncept” för 

HU23 som endast omfattar Riddarfjärden med omnejd (inom synhåll från 
Stadshuset). Om staden inte vill ha oss som medarrangörer får vi överväga om vi 

själva ska svara för HU23 och med samma geografiska begränsning. Vill 
Stockholmsklubbarna hänga på med några utsnitt från deras Naturpasskartor må de 
vara välkomna under förutsättning att vi inte gör grovjobbet. 

4.2. Kansliet — Kommande/planerad verksamhet 

a. O-Ringen 2027 
- Staden och O-Ringen är fortfarande ytterst positiva! 

- — Södertörn och Tullinge har avböjt medverkan i Föreningsrådet. 

- Informationsmöte (Teams) med alla föreningsrådets klubbar genomförs 17 

november. O-Ringens VD, GS för 2022 samt repr. för OK Linné kommer att 
medverka. 

b. StOF stödjer KSI och Attunda OK vid genomförandet av Pampas 
Nattungdomsstafett 8 november och Pampas Night 9 november. 
c. Förberedelser inför StoF Konventet 12 november vilket genomförs vid 

Brantbrink. Nyhet finns på hemsidan och en Spara datumet är utskickat till alla 
klubbordföranden. Programförslag är en diskussionspunkt för styrelsemötet. 
d.  Tiavlingsplanering 2023-2024 pagar. Regional avstémning i samband med SOFT- 

Tavlingskonferens 19-20 november. 
e. SOFT téavlingskonferens lördag-söndag, 19-20 november. 

f. Banlaggarkurs 20-21 januari pa Biskops Arné samt med några förberedande 

kvallar pa Teams under december-januari. 

 



g. StOF Markkonferens #2, samplaneras med Joacim Ingelsson, genomférs prel. 
söndag 12 februari. 

h. StOF-kansliet arrangerar Luffarligan i Orminge, 29 mars 2023. Genomförs som 
en del i jubileumsåret men även som ett utbildningsprojekt. Kvällen före nyttjas banorna som 
träning för utvecklingsmiljön i distriktet. 

4.3. Arbetet med StOF Elitmiljö (Monica) 
- Fokus i våra Junior/Seniorelitdiskussioner har upp till nu (och i samarbete med Håkan 

Carlsson som driver frågan om elitmiljöer i hela Sverige) varit mest kring hur vi kan 
säkerställa kvalitativa teknikträningar. 

- Den insikt vi kommit fram till är att det största hinder vi har för att behålla och utveckla 

våra juniorer och seniorer är bristen på tränare. Orientering är en komplex sport där det 

måste finnas samspel mellan fysik, teknik och psykologi och inte lätt att alla gånger veta 
vad man behöver träna på. 

- Idag har vi för få elittränare med rätt (certifierad) utbildning och kompetens, att stötta 

våra juniorer och seniorer som har ambition men inte kommer längre på egen hand 
- Vi ser ett behov av ett långsiktigt och kontinuerligt upplägg för att kunna tillhandahålla 

träningsplanerings stöd och coachning till våra löpare. 

- Det behdvs *klubbéverskridande” tranare/coacher som klarar att aven se till distriktets 
bästa. 

- Hur säkerställer vi att vi kan långsiktigt kan behålla våra coacher och elittränare? Vilka 

incitament har för att även de ska känna att de utvecklas. Och troligen behöver elittränare 
arvoderas (osäkert hur) då det ligger så mycket kontinuerlig tid bakom ett 
tränarengagemang. 

- Frågan kommer lyftas fram och diskuteras vid StOF konventet, samt även vidare 
diskussion med Håkan Carlsson. 

5. Tävlingsprogram 2023 och 2024 

Lasse F rapporterade att flera av klubbarna inte har svarat på uppmaningen att lägga in sina 

arrangemang 2023 i Eventor trots ett flertal uppmaningar. Nu har tiden passerats för att komma 
med i Tävlingsbilagan i Skogssport/Orienteraren. Kan konstateras att flera av klubbarna har 

tappat i tempo när det gäller att svara på mail/brev och att planera genomföra tävlingar. Frågan 
togs även upp på ordförandeträffen i juni där många klubbar aviserade problem med 
funktionärsengagemang efter coronapandemins nedstängningar. 

Beslutades att inte ta fram ett förslag till tävlingsprogram 2024 till StOF-konventet och i stället 
ha en öppen diskussion kring frågan. Det är också allt för många frågetecken i SOFT:s 

basprogram för att kunna göra ett program som kan anses vara ”trovärdigt” Finns alltså 
anledning att avvakta SOFT:s möten 18-20 november, där distrikten har tid för regionala 
diskussioner kring tävlingsprogram mm. 

Kansliet får i uppdrag att skicka ut en grov tävlingsplan 2024 med DM mm, till deltagarna på 
StOF-konventet, så de får möjlighet att förbereda sig. 

6. O-Ringen 2027 
Se under p. 4.2. 

7. Diskussionspunkter 
7.1. Program StOF-konventet 

Tullinge SK har inte lyckats lösa lokalfrågan, vilket innebär att vi hamnar i deras stuga i 

Brantbrink. Lokaler på skolor blir allt mer problematiskt, så styrelsen får ta en funderare på om 
vi ska hitta en annan modell för konventet framöver än att koppla det till Novembertävlingarna.



Punkter att ta upp på konventet diskuterades. 
Blir tre huvudinriktningar: Ordförande/styrelse, Ungdom/junior/elit, Arrangemangsfrågor. 

Lennart och Lasse G tar ansvar och planerar ordförandedelen och håller i inledning och 
avslutning. Monica och Per Forsberg tar ansvar för ungdom/junior/elit. Lasse F och Martina 

ansvarar för arrangörsdelen. Vid kallelsen ska det vara tydligt vilka målgrupper respektive del 
vänder sig till. 

Alla uppmanas att snarast komma med förslag på INFO-punkter som bör tas upp på konventet. 

Kansliet tar fram detaljprogrammet för konventet och sänder ut det till klubbarna senast i början 
av kommande vecka (V45) 

7.2. Styrelsens planeringsdag 27 november 

Monica och Martina ska träffas och planera träffen i närtid. Lennart bokar in oss i OK ÄÖ:s 
lokal i Alvsjé. 25mannas organisation och ev anställning av en person tas med i arbetet vid 
översynen av StOF:s organisation och arbetssätt. 

7.3. Statuter Årets arrangör 
Hur ska vi göra med den traditionella omröstningen av ”Årets arrangör”? Vi brukar nominera att 
antal arrangemang och rösta om detta på StOF-konventet. 

Med anledning av den ansträngda ekonomin som det minskade OF-bidraget innebär, så 
beslutades att i stället uppmärksamma och dela ut några stipendier till unga banläggare eller 
tävlingsarrangörer som gjort bra insatser under 2022. Kansliet tar fram förslag på personer som 

har gjort sig förtjänta. Beslut om vilka som ska uppmärksammas tas i styrelsen och offentliggörs 
på konventet. 

8. Övriga frågor 
- Ledamot i Viltférvaltningsdelegationen 

Styrelsen föreslår att Michael Sundqvist Tullinge och StOF:s markkommitté tillfragas att 
bli orienterarnas förslag till ledamot. Idag är Anders Winell suppleant, men vill inte 
fortsätta. 

- Efterdyningarna efter 25manna i Flemingsberg 

Lasse F har skrivit ett dokument om det markslitage som visat sig på några ställen vid 
årets 2Smanna. Dokumentet är skickat till 25mannas styrelse för hantering. 

Pågår en diskussion i 25mannaféreningen om att stärka upp ledningsfunktionen i 
föreningen via en anställning. Kan StOF och 25manna dela på en sådan tjänst? Finns det 

andra arrangemang som kan behöva stärkas och vara med och ta del av tjänsten? 
Styrelsen tar upp frågan vid arbetskonferensen den 27 november. 

Monica lyfta problematiken med administrativa programmet för direktanmälan på 
25manna. Idag fungerar det allt för dåligt. Kan StOF trycka på SOFT så att Eventor eller 

OLA blir bättre på att hantera direktanmälan vid stora tävlingar? 

- SOFT:s konferenshelg 19-20 november 

Beslutas att be Anders Winell delta pa SOFT:s markkonferens. Ovriga fran StOF som 
deltar ar: Lennart pa Ordférandetraffen, Lasse G pa Tavlingskonferensen, Lasse F pa 
Kartkonventet och Per Forsberg pa SOFT:s héstsamling for elitlépare och klubbar.



- Utbildningar under vintern 

Lasse F rapporterade att Uppland och StOF planerar att genomföra den traditionella 

banläggarkursen även 2023. Det blir tre kvällsträffar på Teams och en avslutningsweekend på 

Biskops-Arnö den 20-21 januari. Därutöver kommer både Tävlingsledarträff och Banläggarträff 
att genomföras som vanligt i den 30 januari och 6 februari. 

- Närvaro på Styrelsemötet med julmat den 5/12 

Mötet genomförs på samma sätt som 2021. Samling i IFK Enskedes lokal i Svedmyra. Hela 
styrelsen, personalen samt Paul Noren och Anders Winell är inbjudna. 

- StOF 70 ar. . 
Göran H presenterade lite olika tankar. Diskuterades hur stort detta ska uppmärksammas. Är 70 
år något speciellt, eller ska vi avvakta till 75? 

Beslutades att ändå göra något, bland annat temanummer i Orientering Stockholm/StOF-nytt, 
samt att göra något vid DM-tävlingarna och eventuella ungdomsträffar. Respektive kommitté 
uppmanas att komma med förslag. 

Mötesplan 2022-2023 

- Lördag 12 november, StOF-konventet 

- Séndag 27 november, planeringsdag avseende kansliets uppgifter och bemanning 
- - Måndag 5 december, styrelsemöte H6—2022 

- Mandag 23 januari 2023, styrelseméte #1—2023 
- Mandag 20 februari 2023, styrelsembte #2—2023 
- Mandag 6 mars, StOF:s arsméte 2023 

Efter årsmötet behöver nya styrelsen ha ett konstituerande möte, beslutas den 6 mars. 
- - Måndag 3 april 2023, styrelsemöte H4—2023 
- Tisdag 2 maj Styrelsemöte 

- Mandag29 maj — Styrelsemöte 
- Måndag 12 juni StOF Ordférandekonferens 

. Avslutning 
Lars G och Le 

: nab 

rt ta kade alla för bra insatser under kvällen och förklarade mötet för avslutat. 

Mae   


